
  
  

Korte samenvatting en afspraken van de vergadering van 14 februari 2023. 
 

Aanwezig :  Harrie Steenstra , voorzitter : Auke van der Kooi;  Karla van Leersum;Alexander 

Hendriks; Martin Schaper ; Gerben Lenstra ; Jappie Borger; Corrie Kool versl.  
 

Afwezig : Rienk Bouma, Jaap Hoekstra , Johan Kootstra allen m.k. 

 
 

1. Harrie opent de vergadering en heet iedereen welkom, in het bijzonder Cor de Val die voorlopig 

ondersteunend beleidsmedewerker is voor de Adviesraad. 

 

2. Pieter Kloosterman is in het buitenland en dus niet in staat om afscheid te komen nemen, mogelijk 

volgende vergadering 

 

4. Mededelingen :  Er heeft zich weer iemand gemeld met belangstelling voor de adviesraad. De 

sollicitatiecommissie zal een afspraak met hem maken. 

Alexander stelt zich indien nodig beschikbaar als lid van de sollicitatiecommissie 

 

5. Samenvatting van de vergadering van 10 januari : geen op - en aanmerkingen. 

 

6. Cor de Val stelt zich voor , wij hopen op een prettige samenwerking. 

In verband met het feit dat er in onze gemeente een aantal vacatures voor beleidsmedewerker zijn vraagt 

hij om begrip . Het is reëel om te verwachten dat de opgestelde planning voor thema’s voor onze 

vergaderingen niet altijd gehaald zal kunnen worden.  

Er wordt hard gewerkt aan een oplossing voor dit probleem. 

Kort wordt gesproken over de problemen die er zijn rond de samenwerking in de werkmaatschappij van 

T-diel en 8K 

 

7. Aanpassen Verordening ivm woonplaatsbeginsel . 

Titia van der Ploeg heeft een begin gemaakt en de mogelijkheden bestudeerd.  

Cor zal de stand van zaken uitzoeken , onderwerp komt volgende vergadering opnieuw op de agenda; 

 

8. Het ongevraagde advies voor verbeteren informatie van de gemeente naar de inwoners is akkoord en 

wordt doorgestuurd naar het college 

Het ongevraagde advies voor de kansregeling wordt aangepast aan de laatste informatie . 

 

 

 

 

 

 

 



9. Gebruik van sociale media – communicatieplan  

Jammer dat Johan afwezig is . 

Er volgt een discussie over het onderwerp .  

Om een goed communicatieplan tot zijn recht te laten komen heeft de adviesraad te weinig mensen. 

Martin gaat op zoek naar communicatieplannen van andere adviesraden. 

Onderwerp komt volgende vergadering opnieuw op de agenda . 

Harrie zal Johan vragen om een aantal kernpunten op het gebied van communiceren op papier te zetten, 

waar wij over na kunnen denken 

 

10. Feanster / website 

Het gaat er om dat belangrijke informatie op de website komt.  

Informatie ouder dan een jaar kan gewist worden. 

Gerben zou een koppeling willen met Facebook . 

Facebook zou gebruikt moeten worden voor meer actuele informatie.  Bijvoorbeeld ook om reacties te 

vragen op de verschillende regelingen . 

 

11. Artikel uit de Volkskrant “ een wet op bestaanszekerheid “ 

Harrie stelt voor om over dit artikel eerst eens te praten met een beleidsmedewerker . 

Corrie zal Anita Scheeringa vragen en als zij kan dan wordt zij voor de vergadering in april uitgenodigd 

 

12. Er zijn geen punten voor de rondvraag 

 

 

fspraken : 

• Harrie heeft nogmaals nu voor de laatste keer contact met Pieter om afscheid te nemen 

• Corrie stuurt ongevraagd advies communicatie naar inwoners naar het college 

• Corrie past het ongevraagd advies Kansregeling aan , stuurt het daarna naar Harrie , waarna het 

doorgestuurd wordt naar de adviesraadleden die 3 dagen de tijd krijgen om te reageren. Daarna wordt 

het doorgestuurd naar het college 

• Cor de Val  kijkt naar de stand van zaken omtrent de Verordening 

• Harrie vraagt Johan om een aantal kernpunten op  papier te zetten als voorbereiding op de discussie 

gebruik van soc.media + communicatieplan 

• Martin gaat op zoek naar communicatieplannen van andere adviesraden en stuurt ze naar Corrie die ze 

door zal sturen naar alle adviesraadleden 

• Corrie vraagt of Anita Scheeringa bereid is om in onze vergadering van april aanwezig te zijn ivm het 

artikel “met een wet op bestaanszekerheid voorkom je armoede pas echt.” 

 

  

 

 

 

 

 

 

 
 


